

How to find the dance place:

Über die Autobahn A1 bis Abfahrt Eugendorf. Weiter auf der B1 in Richtung Henndorf, durch den Umfahrungstunnel. Unmittelbar nach dem Tunnel in Richtung Ortszentrum (Hauptstraße) zweite Kreuzung rechts (Wallerseestraße). Vor dem Strandbad links in die Sportplatzstraße (bergauf), dann links zur Wallerseehalle.

Für die An- und Abreise aus Deutschland sind die Grenzübergänge Burghausen und Simbach zu empfehlen um die A8 zwischen München und Salzburg zu vermeiden. Vorteil: keine Autobahnvignette erforderlich! Wohnmobilstellplatz möglich während der Veranstaltung! Alle Zufahrtswege sind sehr gut beschildert!

On the A1 motorway to exit Eugendorf.

Take B1 towards Henndorf, use the bypass (tunnel). Immediately after the tunnel toward the center (main street), turn right at the second intersection (Wallerseestraße). Before the beach left into Sportplatzstraße (uphill), then left to Wallerseehalle.

Coming from Germany it is recommended to use the border in Burghausen or Simbach to avoid the Autobahn A8 between Munich and Salzburg. On this route there is no sticker for the Austrian Highway needed! camp ground for trailer possible

All acces roads into Henndorf are very well signposted!

Accommodation

Information surrounding communities

<http://www.henndorf.at>

<http://www.salzburger-seenland.at>

Further Information

Ulrike Hlawna  +43 664 123 12 17

e-mail: saltcastlediamonds-ulli@sbg.at

www.saltcastlediamonds.at

Square Dance Shop

Regina und Karl Konway

Handy: +49 174 3029340

Regina@squaredanceshop-rheinmain.de

www.squaredanceshop-rheinmain.de

Postanschrift: Brentanostraße 22a, 63165 Mühlheim

Shop: Waldstraße 8, 63150 Heusenstamm-Rembrücken



33 rd

W. A. M.
DANCE

2025



Wolfgang Amadeus Mozart DANCE

Salt Castle Diamonds Salzburg Austria

Caller: Maarten Weijers

MC: Andy Ohlendorf

15. – 16. August 2025

Dance place: Wallerseehalle Henndorf

www.wallerseehalle.at – Fenning 104, 5302 Henndorf am Wallersee

Wallerseehalle,

GPS ist 47.907253, 13.184837



Maarten Weijers

Wenn man in seinem Leben zurück und nach vorne blickt,
war Square Dance immer ein Teil seines Lebens

Born in Haarlem, Holland in 1967. Maarten was introduced to Square Dancing at the age of 14. Not long after his graduation, the first Singing Call was done at his homeclub, the Tulip Twirlers. Maarten is calling Mainstream thru A2 and enjoys every level. Since 1988, Maarten has been invited to call many dances in Europe and the USA. He was also invited to call most of the European Square Dance Conventions with as highlight the European Convention 2018 in Amsterdam.

Maarten was staff caller at Sting Productions and has recorded several popular tunes like "Any Dream Will Do", "Wind Beneath My Wings", "I've Got the world on a String" and "Fly Me To The Moon".

He is a member of ECTA (the European Callers and Teachers Association), former President & honorary member of the NVSD (the Dutch Square Dancers Organisation), former President & honorary member of the Tulip Twirlers SDC in Haarlem and former chairman of the organizing committee European Square Dance Convention 2018 in Amsterdam.

In the beginner class, back in 1994, he met his wife Wil and they have two kids running around the house; Martina (born in 1995) and Patrick (born in 2001). Maarten has his own Management and Coaching Company and is currently working as project manager infrastructure projects.

Looking at the past but also into the future, Square Dancing has been and always will be a part of his life.

Maarten wurde 1967 in Haarlem in den Niederlanden geboren. Maarten lernte Square Dance im Alter von 14 Jahren kennen. Kurze Zeit nach der Graduation machte er in seinem Heimatclub, den Tulip Twirlers bereits den ersten Singing Call. Maarten callt Mainstream bis A2 und genießt es jedes Level zu callen. Seit 1988 wurde Maarten als Caller für viele Veranstaltungen in Europa und den USA eingeladen. Er war auch als Caller bei den meisten Europäischen Square Dance Conventions mit dem Höhepunkt der Europäischen Convention 2018 in Amsterdam tätig.

Maarten war Staff Caller für Sting Productions and hat verschiedene bekannte Lieder wie "Any Dream Will Do", "Wind Beneath My Wings", "I've Got the world on a String" und "Fly Me To The Moon" aufgenommen.

Er ist Mitglied der ECTA (the European Callers and Teachers Association), ehemaliger Präsident & Ehrenmitglied des NVSD (der niederländischen Square Dancers Organisation), ehemaliger Präsident & Ehrenmitglied der Tulip Twirlers SDC in Haarlem und ehemaliger Vorsitzender des Organisationskomitees der European Square Dance Convention 2018 in Amsterdam.

In einer Anfängerklasse im Jahr 1994 traf er seine Frau Wil. Heute gibt zwei Kinder im Hause Weijers, Martina (geboren 1995) und Patrick (geboren 2001). Maarten betreibt ein eigenes Management und Coachingunternehmen und arbeitet zurzeit als Projekt Manager für Infrastrukturprojekte.

Friday, Aug. 15

Sonderprogramm

13.00 – 15.30	A1/A2
15.30 – 16.00	Kaffeepause
16.00 – 18.00	A1/A2
18:00	Registration bzw. Pause
19:00 – 22:00	MS/MS/Plus

Saturday, Aug 16

10:30	Registration
11:00 – 13:00	A1/A2
13:00 – 15:00	MS
15:00 - 16:00	Plus
16:00 – 19:00	MS/Plus
19:00 – 19:30	Break
19:30	Grand March
22:00	MS/MS/Plus

Sunday, Aug. 17

Sonntag- verlegter Clubabend

10:00 – 13:00	MS/MS/Plus
Friendship books will be signed, no bannerstellung!	

Speisen und Getränke sind in der Tanzhalle erhältlich, bitte keine Eigenen in die Halle mitbringen.

In der Halle ist Rauchverbot. Bitte Schuhe benützen, die keine Streifen hinterlassen (Parkettboden). Ein großer Parkplatz befindet sich vor der Tanzhalle; Umkleideräume sind ebenfalls vorhanden. Strandbadnähe – Badesachen nicht vergessen!

Food and drinks are available at the dancehall, please don't bring your own. No smoking in the hall. Please use shoes, that do not leave strips (parquet floor). Large parking area in front of the dancehall; Dressing-rooms are also available. Bring your swimsuits – beach in walking distance!

Sonderprogramm Freitag	€ 5.- adults/ € 3,- kids up
Friday and Saturday / ab Freitag	€ 20,- adults/ € 10,- kids up to 16
Saturday / Samstag	€ 17.- adults/ € 9,- kids up to 16

Achtung glatter Boden! Slippery floor!